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Protokoll för styrelsemöte med Hallands Naturskyddsförening, 27/3 2023 
Dag: Måndag 27/3 kl 18.30-21, Digitalt möte samt i Studiefrämjandet Varberg. Deltagare på plats; 
Birgitta Ek Elmquist, ordförande Varbergs naturskyddsförening, Lars Hellsborn, Bo Hansson, Anders 
Tullander, Tommy Nilsson samt Agneta Dannberg. Via länk: Kerstin Seger, Eva Anani samt Anders 
Dahl.  
 
1. Mötes öppnades och dagordningen gicks igenom. 
 
2. Till mötessekreterare valdes Agneta Dannberg 

 
3. Föregående protokoll från 23/1 gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
4. Birgitta Ek Elmquist ordförande i Varberg, presenterar sig och berättar lite om kretsens 

aktiviteter och problem med medlem som överklagat miljöärende i föreningens namn utan att 
ha styrelsens medgivande. Hon berättade om ett överklagande som gjorts av medlem som 
deltar i en arbetsgrupp om Himleån. Arbetsgruppen avslutades i februari för att få slut på de 
felaktigt gjorda överklagandena. Trots detta har det fortsatt. Nu ligger det hos Riks. Anders 
berättade att han också pratat med medlemmen som inte förstår att man inte kan skriva i 
Naturskyddsstyrelsens namn utan att ha styrelsen bakom sig. Birgitta berättade också om 
föreningens verksamhet, bl a Natursnoksverksamheten där barn från två år deltar tillsammans 
med någon familjemedlem. Det har tillkommit 127 nya medlemmar på ett år i 
Varbergskretsen. 
 

5. Inkommen post 
Arv från medlem i Kungsbacka, Riks vill sälja tomter. Kungsbacka löser detta. 
Beslut om avslag från Länsstyrelsen, på Vattenfalls ansökan om vindkraftspark på Stora 
Middelgrund. 
 

6.  Inga skickade skrivelser 
 

7. Rapporter från aktiviteter.  
Miljömålskonferens 27/1 Lns. Ingen rapport därifrån 
Länsordförandekonferens 25-26/3. Anders rapporterade från den. Där tas inga beslut. Det togs 
upp några frågor, bl a om föreningens IT-strategi.   

 
8. Länsstämman 23/4 Simlångsdalen. Programmet gicks igenom Anmälan till Anders Tullander 

och önskemål om mat till Stefan Andersson, se kallelse. 
Tönnersjöhedens försökspark, Tallhöjdens Värdshus och Exkursioner på Björkelund.  
Valberedningen, Anders informera om vilka som ställer upp för omval, bara Anders Dahl slutar. 
Vi fastställde innehållet i handlingar till stämman 
”Kallelse” byttes till Välkommen, program och Dagordning  
Verksamhetsberättelse och Ekonomisk redovisning 2022, OK 
Verksamhetsplan och budget 2023-24 antogs efter smärre justering. 
Förslag på stämmoordförande och sekreterare, Bo Hansson ansvarar för ordförande.  
Ginstpris 2023 kommer att utses av Halmstadskretsen. 
Inga inkomna motioner. 
 

9. Information  
Rikskonferens 17-18/6 i Västerås, Anders informerade om läget. 12 personer skall väljas till 
styrelsen. Alla handlingar kommer 3/5. Nätverksträffar på fr 16/6. 
De 66 motionerna kan läsas redan nu på Naturkontakt för den som vill ta del av dem.  
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https://riksstamma.naturkontakt.naturskyddsforeningen.se/ Vi anordnar två digitala möten 
där motionerna diskuteras med ombud till stämman och intresserade från kretsstyrelserna. 
Förslag på tillfälle och vilka motioner som skall diskuteras skickas ut av Anders. 

 
10. Ekonomi 

Bokföringen är klar och överlämnad till revisorerna.  
Skogsnätverk Väst har sökt projektbidrag för hösten 2023.  

 
11. Info regionalt från kansli Väst.  

Fortsätter arbetet med 2 heltidstjänster, Sebastian har lite föräldraledighet.  
Stöttar 10 föreläsningar av Martin Emternäs Tusen och en art, Hela regionen med 50.000 kr 
vilket är 1/3 av kostnaderna. Föreläsning är i Halmstad 5/5 16.00 på Stadsbiblioteket och i 
Falkenberg den 7/5, Falkenbergs sparbank. 

 
12. Info från kretsarna. Laholm; har haft årsmöte den 8/3 och en ny medlem valdes in i styrelsen. 

Kerstin kvar som ordförande. Halmstad hade årsmöte den 22/3. Det är nu 9 i styrelsen 
eftersom två inte ersattes. Isak kavar som ordförande, ny sekreterare valdes. Hylte hade 
årsmöte den 22/3. Det är samma sju personer i styrelsen som tidigare Anders kvar som 
ordförande. Falkenberg hade möte den 26/3. Hans-Örjan Nordstedt valdes till ordförande och 
Per Ranebo till vice ordförande. Varberg hade årsmöte den 14/3. Det är 9 personer i den 
styrelsen och det finns några nyval. Birgitta kvar som ordförande. Kungsbacka hade årsmöte 
den 9/3. Det är nu 8 personer i styrelsen. Eva kvar som ordförande. 

 
13. Rapporter från deltagande i externa organisationer. Länsstyrelsens Viltförvaltnings-

delegationen i Halland har möte 31/3. Havsnätverket Laholmsbukten hade möte den 23/3, Bo 
rapporterade. De har strandstädning i Båstad i april. 

 
14. Fastigheter  

Grannar har uppmärksammat oss på att en enskild fastighetsägare satt upp utebelysning 
utanför sin tomt på vår fastighet i Steninge. Stefan från Halmstad har dokumenterat och Isak 
från Halmstad har talat med fastighetsägaren. 
Arrendeavtal med djurhållare på Björsåkra – Bölinge på Hallandsåsen är uppsagt men 
Länsstyrelsen har en ny arrendator på gång. 

 
15. Uppdateringar på hemsidan av protokoll och kontaktuppgifter är gjorda av Tommy. Handlingar 

inför årsmötet läggs upp nu efter mötets justeringar. 
 

16. Nästa möte, Länsstämma 23/4 
 
17. Övrigt.  

Nomineringar till riksstyrelsen https://nominera.se/naturskyddsforeningen  
OX2, har sökt samarbete med Varbergskretsen angående kabeldragning för vindkraftsparken 
Galate-Galatea. 
Länsstyrelsens nya beslut om upphävande av strandskydd, Oleträ Kungsbacka. Det gamla 
överklagades och Regeringen upphävde det. Anders har kontakt med Kungsbacka. 
 

18. Mötet avslutades. Vi tackar Lars för gott fika. 
 

 
 
……………………………………………………….  ……………………………………………………. 
Sekreterare Agneta Dannberg  Ordförande Anders Tullander 


